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Tilstede:   

Jörn Christiansson (linjeleder BDDIT), Signe Yndigegn (VIP), Thomas Flodgaard Kaufmanas (BDDIT 3. år+), Magnus 

Borum Nordraak Green (BDDIT 2. år), David Rasmussen (BDDIT 2. år), Eva Hauch Fenger (BDDIT 3. år+),  Lea 

Strandgaard-Mortensen (studievejleder), Rikke Budolfsen (uddannelseskoordinator),  

Afbud:  

Laurens Boer (linjeleder KDDIT), Peter Stinus (BDDIT 3. år) 

 

Referat 

 

• Godkendelse af dagsorden  

• Dagsorden godkendt.  

 

• Se på meritoversigt. Er der noget, der stikker ud? (se bilag i mappen) 

• SAT har ingen kommentarer. 

 

• Opfølgning: Kursusevalueringer– KDDIT Summer University kursus Ledelse af kreative projekter  

• SAT noterer at der er gode response rates på kurset.  

• Signe kommenterer at der er lidt divergerende kvalitative kommentarer i evalueringen, som der 

følges op på. 

  

• Opfølgning: projektevalueringer forår 2022  

• Spørgsmål fra SAT:  

i. Hvorfor bliver det sendt ud inden eksamen. Er der en måde at sikre bias?  

ii. Hvad evaluerer man på? Man har ikke noget at sammenligne med da man ikke har andre 

vejledere eller ved hvad man kan forvente?  

• Spørgsmål fra SAT:  

i. Hvad kan man forvente af sin vejleder? 

ii. Hvad er vejlederens ansvar? 

iii. Hvad er studerendes ansvar? 

iv. Hvad er en vejledning? 

v. Hvad kan vejlederen forvente af studerende?  

• Erfaring fra SAT: Formalierne er egentlig ikke det vigtigste. Men det er godt at komme hurtigt i gang. 

God idé at sende et kort oplæg til vejleder dagen inden vejledning. Gode erfaringer med at optage 

vejledningen så man kan fokusere på at lytte og ikke notere guldkorn. 

• Opfordring til at lave en ny slide til opstartsmøderne med studerende: Baseline formalier + tips og 

tricks ift. Samarbejdet med vejlederne.  

•  Opfordring til at diskutere hvad studerende kan forvente af en vejleder med institutlederne, måske 

endda diskutere den gode vejledning på en semester workshop.   

 



• Nyt fra Studienævnet (Signe/Thomas) 

• Valg af studenterrepræsentant i BoS fra efterår 2022.  

i. Magnus tager over fra 01 oktober. Vi siger tak til Thomas for indsatsen i foråret.  

• Sidste BoS møde: meritoverførsel – ingen kommentarer 

• Sidste BoS møde: Tilmeldingskrav projektet. Diskussioner om “grønne flag”  – nogle kurser kan man 

flytte. Afmelde fag hvornår på semestret? F23 framelde sig uden disp inden for shoppingperioden. 

Gruppearbejde vs framelding – folk falder jo også fra senere. Worst case – man framelder sig mere 

end man har behov for. Hvorfor kan man ikke framelde sig 1. års kurser?  

• Sidste BoS: Akademiske kvarter. Behov for kommunikere klart om andre typer aktiviteter starter hel 

eller kvarter over.  

 

• Nyt fra uddannelser – studerende 

• Eksamensbelastning på KDDIT 2. Semester.  

i. Linjeleder er opmærksom på problematikken og tager det op i diskussioner med 

kursusansvarlige her i efteråret mhp. Planlægning af F23 kurserne.  

• Studiekorts app – hvorfor har ITU ikke en studiekorts app. Magnus kommunikerer til forslagsstiller at 

der er mulighed for at skrive og foreslå det som et individuelt projekt. Skriv til SAP/Lene Rehder først 

med et kort projekt brief.  

 

• Nyt fra uddannelser – VIP og ITU 

• MSc studiestart: KDDIT var meget taknemmelige for studiestart. Evalueringsscore på 4,8 ud af 5. 93% 

deltog fra dag 1, 75% på dag 2. Hvad er vigtigt for denne gruppe /forventninger: inklusion, plads til at 

lave fejl, uformelt, rummelighed, fleksibilitet. For 43 ud af 70 respondenter føles det helt naturligt at 

have growth mindset.  

• Signe/AD: Der er nogen, som ikke har helt indset, at de er på en akademisk uddannelse. Der arbejdes 

på hvordan vi kan tage bedre hånd om vores egne BDDIT’er på KDDIT –de føler sig lidt fremmede i 

eget hus.  

 

• Evt. 

• Ikke noget 
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